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Discussienota commissie 

Commissie:  19-05-2025 
 
Agendapunt:  9. 
Onderwerp: Actieve raadsinformatie 2025-48 Achterstanden in werkvoorraad afdeling ROW 
 
Afdeling:  Griffie   
Opsteller:  R. Hafkamp 
Telefoonnummer: 0578-699494 
E-mailadres  r.hafkamp@heerde.nl   
 
Portefeuille:  S.J.L. Nienhuis  
Programma:  Ruimte, ondernemen en wonen 
 
De commissie geeft haar advies/voorkeur/opvatting voor: 
De actieve raadsinformatie 2025-48 achterstanden werkvoorraad afdeling ROW en de twee 
onderaan deze notitie geformuleerde punten. 
 
Aanleiding 
De fractie van het GBP heeft verzocht het onderwerp wachttijden en vertraging 
omgevingsvergunningen/ruimtelijke plannen te agenderen voor een vergadering van de 
raadscommissie. Het college van B&W heeft over dit onderwerp ook een actieve raadsinformatie 
(2025-48) naar de gemeenteraad gestuurd.  
 
Wachttijden en vertraging omgevingsvergunningen/ruimtelijke plannen  
Op maandag 31 maart hebben de initiatiefnemers van ‘Villa Goudbeek’ bij de gemeenteraad 
ingesproken op de zeepkist over hun initiatief voor het realiseren van een woning voor (zorg aan) 
kinderen met een verstandelijke beperking. Om deze woning te kunnen realiseren moet er een 
omgevingsvergunning worden verstrekt. De initiatiefnemers hebben aangegeven dat er helaas 
behoorlijke wachttijd/vertraging zit op het proces/de procedure om te komen tot een 
omgevingsvergunning bij de gemeente, waardoor de mogelijkheid tot het ontwikkelen van hun 
initiatief ten minste behoorlijk wordt vertraagd. Naast het voorbeeld van Villa Goudbeek krijgt de 
fractie van GBP ook andere signalen van deze vertraging/wachttijden bij verschillende initiatieven. 
Uiteraard is de fractie zich ervan bewust dat de achterstand/wachttijden niet zomaar kunnen worden 
opgelost met de huidige capaciteit. Daarom wil de fractie in gesprek over hoe we dit voor de 
toekomst kunnen oplossen. Het college van B&W heeft de gemeenteraad ondertussen ook 
geïnformeerd over dit onderwerp aan de hand van actiever raadsinformatie 2025-48 achterstanden 
werkvoorraad afdeling ROW. 
 
De fractie van GBP gaat op basis hiervan graag met de commissie en het college in gesprek om te 
verkennen of en op welke wijze het probleem van de wachttijden en vertraging verminderd kan 
worden. Hierbij wil de fractie in ieder geval de volgende punten bespreken: 

- De wenselijkheid om geld beschikbaar te stellen voor meer capaciteit/inhuur (om daarmee 
achterstanden weg te werken en de organisatie te ontlasten) 

mailto:r.hafkamp@heerde.nl


2 / 2 

- De wenselijkheid om prioritering aan te brengen bij de behandeling van initiatieven. 
 
 
 
 
Bijlagen: 

1. Actieve raadsinformatie 2025-48 achterstanden werkvoorraad afdeling ROW 
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